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Beslutande ledamöter 
Sanna Axelsson (S) (Ordförande) 
Surra Al Sakban (MP) (Vice ordförande) 
Darko Simic (M) (Andre vice ordförande) 
Nadjam-Ud-Din Malik (S) 
Linda Eklund (L) 
Titti Sjölin (M) 
Anders Olin (SD) 
Carlos Gonzalez Ramos (V) 
Åsa Svensson (S)  ersätter Dündar Güngör (S) 
 
Ej tjänstgörande ersättare 
Kristin Gaskell-Brown (L) 
Per-Eskil Olof Hallberg (M) 
Robert Gunnar Olov Nilsson (SD) 
 
Övriga närvarande 
Johan Hermansson (Fritidsdirektör) 
Dzemal Imsirovic (Enhetschef) 
Alexander Nazar (Sekreterare) 
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§ 60 Anskaffningsbeslut gällande Plan 7 på stadionområdet 

FRI-2024-1155 
 
Sammanfattning 
Ärendet beskriver förutsättningar för anskaffningsbeslut gällande omläggning av plan 7 
inom stadionområdet från gräsplan till hybridgräsplan. Omläggningen medför ökad kvalitet 
men främst en utökning av antalet speltimmar. Omläggningen sker i samverkan med 
Malmö FF, som är medfinansiärer i projektet, enligt den upprättade avsiktsförklaringen 
mellan Malmö stad och Malmö FF. 
 
Beslut 
Fritidsnämnden godkänner beställning av omläggning av plan 7 till hybridgräsplan. 
Fritidsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att skicka ärendet vidare till kommunstyrelsen 
för beslut om investeringsgodkännande.  
Fritidsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att teckna avtal med Malmö FF utefter vad 
som beskrivits i ärendet. 
   

Reservationer och särskilda yttranden 
Moderaterna inkommer med ett särskilt yttrande. 

Beslutsunderlag 
• Tjänsteskrivelse fritidsnämnden 240522 
• Lokalbeslutsunderlag Investering plan 7 stadion (3) 
• Malmö stadion, Plan 7, Komponentsindelning 
• Ritning - markplaneringsplan 
• Malmö stadion, Plan 7, Livscykelkostnad 10 år 
• Ritning - tillbyggnad 
• ÖK 1900 Malmö stadion - Plan 7 
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Särskilt yttrande 
 

Fritidsnämnden 2024-05-22 
§ 5 Anskaffningsbeslut gällande Plan 7 på Stadionområdet    
 

Det finns många frågetecken kring finansieringen av plan 7, framför allt har det att göra med att 
planen kommer att vara förbehållen MFF men risken finns att skattebetalarna står för själva 
notan för ombyggnaden som inte kan nyttjas av andra Malmöbor. Det finns dessutom 
frågetecken kring hur länge MFF vill vara kvar på området då det finns information om att de vill 
förvärva mark i södra Malmö. 

Det är bra att nämnden kommer få tillbaka ärendet för ett slutligt beslut och vi hoppas få 
följande frågeställningar utredda: 

- hur mycket utnyttjas den nuvarande hybridplanen. 

- hur mycket utnyttjas plan 7 idag. 

- hur stor skillnad i pris blir det om man anlägger plan 7 som den ser ut idag. Vad kostar själva 
förlängning på fem meter på bredd o längd. 

- hur mycket ska MFF betala av själva investeringen. 

- får andra klubbar träna på planen. Tränar andra lag där idag. 

- skulle man inte tänka sig att kunna lägga hybridplanen i Rosengård eller Lindängen. De har 
minst lika stort behov av sådan plan. Läggs den där behövs inget stängsel etc. 

- vad är det för byggnad som tillkommer 

 

 

Fritidsnämnden 2024-05-22 
 

Darko Simic 

Titti Sjölin 

 

Med instämmande av 

Per-Eskil Olof Hallberg   
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